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Başlığı okuyunca ‘Fatsa hastalanmış mı’ der gibisiniz!Korkmayın, şu an tedavi edilebilir
durumda. Yatağa bağımlı değil.Daha
birinci evrede.
Tedaviye başlanırsa ciddi bir arıza vermeden ayağa kalkabilir. Yürüyebilir. Kısa sürede eski
haline gelmese de mevcut durumuyla yol alabilir.
Mevcut durum nasıldır?
İç güveyden hallice. Günü kurtarıyor. Alçak sürünmenin bir tık üstünde gidiyor.
Moral, motivasyon, heyecan, geleceğe güven, aydınlık yarınlara hazırlık gibi bir düşüncesi
kalmamış halde. Yaşamsal durumunu sürdürse yeterli anlayışında.
Şimdilik ziyaretçi kabul etmiyor.
Kimse düştüğü durumu görsün istemiyor. Belli etmese de sağı solu perişan olmuş. 
Yolları kazılmış araçlar yürüyemiyor, çevre düzeni bozulmuş her taraf çöp kokusu, tedavisi için
yetki alanlar sözden öteye geçemiyor, sanki karamsar bir gelecek onu bekliyor, geleceğe
hazırlık yapmayı bırakın günü bile kurtarmaktan aciz olmuş bir Fatsa fotoğrafıyla karşı
karşıyayız. 
Fatsa’nın hastalığına Limanı, Fakültesi, Organize Sanayi Bölgesi, Çevre Yolu yapımları ağır
darbe vurmuş olmalı ki, bu hastalıklı durumdan kurtulmak için çırpınıp duruyor. 
Biz umudumuzu kesmiyoruz.
Bu hastalıktan kurtulacağız.
Bizi bu hastalıktan kim kurtaracaksa şimdiden arayış içine girmeliyiz. Hangi doktor bu hastalığa
çare bulabilir onu bulmak için düşünmeliyiz.
Bence bu tedaviyi Profesör düzeyinde olan bir uzmana havale etmeliyiz. 
Asistanlardan veya yardımcı konumundakilerden bize çare olmaz. 
Çünkü Fatsa’nın hastalığına Fatsa’da değil Ankara’da şifa aranmalı. 
Tekrardan FATSA’YA GEÇMİŞ OLSUN.
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